
 

 

 

Wat is het nut van een orgasme? 
Een hoogtepunt met een doel 

 
Klaarkomen is niet alleen lekker, maar ook nuttig. De optimale omstandigheden voor zowel een 

bevruchting als een gezonde relatie. 
 

Een hoogtepunt, een climax, een orgasme: we kennen het allemaal. Het mannelijk orgasme is natuurlijk van 

groot belang voor de voortplanting. Zaad zorgt voor een nazaat. Voor de oorsprong van het vrouwelijk 

orgasme moeten we even mee naar binnen toe, de baarmoeder in. Want bij een embryo is eerst niet eens te 

zien of het een jongetje of een meisje wordt. Op die plek zit een orgaantje dat óf op termijn uitgroeit tot een 

penis of wat minder uitgroeit tot een clitoris. Volgens deze theorie is het vrouwelijk orgasme dus een 

bijproduct van de evolutie, en eigenlijk ook een blijproduct. 

Na de climax is de vrouw dusdanig verzadigd, dat ze nog wel even uitgeteld blijft liggen. Zo krijgen de 

zaadjes dus meer kans om de eicel te bereiken. En dan is mevrouw opeens niet meer uitgeteld maar 

uitgerekend. Bovendien schept het orgasme natuurlijk een emotionele band tussen de vrouw en haar partner. 

En soms zelfs tussen de vrouw, haar partner en de rest van de buurt.  

Sommige vrouwen zijn zulke geluksvogels, die kunnen klaarkomen zonder seks: door bijvoorbeeld 

buikspieroefeningen te doen, of lekker paardje te rijden. Bedankt, Bonfire. 


